

March 10, 2026

Dear Parents and Guardians,

Due to the forecast of **freezing rain** and the resulting hazardous road and sidewalk conditions, **all schools and daycare centers in Region 07** our school board will be closed tomorrow, **Wednesday, March 11**. Schools, centres, and daycares in **Region 08 (G. Thérberge, Noranda, Golden Valley)** will remain open as the forecast does not project the same weather conditions in that region.

The safety of our students, families, and staff is our primary concern. Freezing rain creates unpredictable and dangerous travel conditions for school buses, personal vehicles, and pedestrians alike. After reviewing the latest weather advisories, we have determined that a full closure is necessary to ensure everyone's safety.

Important Details:

- **Daycare Services:** All on-site and affiliated daycare programs are cancelled for the day.
- **Extracurriculars:** All after-school activities, sports practices, and community events scheduled at our facilities are also cancelled.

All schools and centres and daycares are scheduled to be open on Thursday, March 12th.

Please stay safe and exercise caution if you must be outdoors. Thank you for your understanding and cooperation as we prioritize the safety of our school community.

Sincerely,



GEORGE SINGFIELD

Directeur Général
Director General

Le 10 mars, 2026

Chers parents et tuteurs,

En raison des prévisions de **pluie verglaçante** et des conditions routières et piétonnières dangereuses qui en découlent, toutes les écoles et tous les centres ainsi que les services de garde de notre commission scolaire seront **fermés demain, mercredi le 11 mars dans la région de l'Outaouais (région 07). Les écoles de la région 08 en Abitibi-Témiscamingue (G. Théberge, Golden Valley et École Noranda) demeurent ouvertes car les prévisions météorologiques ne sont pas les mêmes.**

La sécurité de nos élèves, de nos familles et de notre personnel est notre priorité absolue. La pluie verglaçante crée des conditions de déplacement imprévisibles et risquées, tant pour les autobus scolaires que pour les véhicules personnels et les piétons. Après avoir examiné les derniers bulletins météorologiques, nous avons déterminé qu'une fermeture complète est nécessaire pour assurer la sécurité de tous.

Détails importants :

- **Services de garde :** Tous les programmes de garde sur place et affiliés sont annulés pour la journée.
- **Activités parascolaires :** Toutes les activités après l'école, les entraînements sportifs et les événements communautaires prévus dans nos installations sont également annulés.

Toutes les écoles, tous les centres et tous les services de garde devraient réouvrir le **jeudi 12 mars**.

Nous vous prions de rester prudents si vous devez vous déplacer à l'extérieur. Nous vous remercions de votre compréhension et de votre collaboration alors que nous accordons la priorité à la sécurité de notre communauté scolaire.

Cordialement,



GEORGE SINGFIELD

Directeur général
Director General